

Styrelsemöte via Teams

Tid: 18.30 – 20.30

Deltagande

Karin Wigert, mötesordförande
Gunilla Holm Nyberg, sekreterare
Anki Holmgren
Hans Westblad
Malin Hedin, adj. utbildning
Marina Qvicker
Linnea Ehlis
Anna Sjölund

Förhindrade att delta

Agne Nyberg
Malin Kånåhols, adj. Tollare
Ewa-Lisa Hoel
Representant från Sektion VB
Ingela Andersson, adj. Sektion Södra

§ 49 Mötets öppnande

Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 50 Godkännande av dagordning

Dagordningen gicks igenom och en övrig fråga anmäldes (Inköp av Förbandsväskor). Därefter godkändes dagordningen.

§ 51 Val av Justerare

Jaktansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

§ 52 Föregående protokoll från 4 april 2023

Föregående protokoll gicks igenom. Frågan om vem som kan axla ansvaret som Medieansvarig har inte fått något svar än. Vad gäller uppdateringen av mailadresser är detta inte heller klart än. Därefter lades protokollet till handlingarna.

§ 53 Rapporter**Bilaga §53**

De skriftliga rapporterna gicks igenom. Utställningsansvarig meddelade att det är svårt att få tag på ringsekreterare från vår region och undrar om det är OK att leta utanför vår region. Detta medför ju då kostnader för övernattnig. Styrelsen hade inget emot att man går utanför regionen och letar ringsekreterare. Jaktansvarig väckte i sin rapport, frågan om att få arrangera en anlagsprövning i apportering vid det kommande arrangemanget "Spånkorgscupen". Sådana anlagstest är redan krav för start i NKL B-prov i övriga nordiska länder. Detta skulle i så fall bli ett första test för att utvärdera om det ska läggas ett förslag till Hs om att införa en ny nivå - första anlagsprövning även i Sverige. Styrelsen diskuterade frågan och tyckte att detta var en bra idé och uppmanar jaktansvarig att även tillfråga jaktkommittén Dalarna i frågan.

Jaktansvarig berättade också att det tillkommit ytterligare ett datum för Öppen träning. Den 8 juli i mellersta Dalarna någonstans.

§ 54 Rapport från Funktionärsträffen 22-23 april

Ordförande berättade att det varit en trevlig träff och mestadels en trevlig stämning. Det upplevdes bra att helgen startade med en gemensam diskussion, innan man delade upp sig på resp. verksamhetsområden. Hon konstaterade att inom gruppen för "vårt medlemskap" arbetas det nu med frågan om hur/vad gör det intressant att vara medlem i SSRK. Utställningsansvarig berättade att det inte är helt klart än att införa digitala kritiker vid SSRK's utställningar, men det kommer att komma. Återstår att se var de ökade kostnaderna landar på samt hur det kommer att lösas med de digitala skrivplattorna.

§ 55 Arbetsordning för avdelningsstyrelsen

De olika dokumenten som ingår i "Styrelsens ansvarsområden" finns nu upplagda på Teams, så att alla i styrelsen ska kunna ta del av dem där. Ordföranden redogjorde lite kring de olika dokumenten och konstaterade att då alla har tillgång till dokumenten, tar vi en särskilt Teamsgenomgång av dem och tittar på dem tillsammans.

§ 56 Skrivelser

De skrivelser som har kommit in är de som kommit med veckoposten från Hs och har skickats ut. (se bilaga Rapporter). Inget har föranlett någon aktivitet från styrelsens sida.

§ 57 Hemsida och Sociala medel

Styrelsen noterade att det fanns en del uppgifter som behövde uppdateras och Webbmater lovade se till att det blir gjort. Det ska också göras en uppdatering så att alla nya får behörighet att lägga ut inlägg på Facebook och Instagram. Ordföranden fick i uppdrag att titta på detta.

§ 58 Apportören

Manusstopp för kommande nr av Apportören är 1 augusti. Alla uppmanas att ta kort vid sina olika aktiviteter och gärna skriva en snutt om vad de varit med på så vi kan skicka in till kommande nummer av Apportören och också lägga upp i våra sociala medier.

§ 59 Övriga frågor

- Styrelsen fick en redogörelse för vad det finns för Förbandsväskor att köpa färdigt. Det blev en diskussion kring frågan om hur avdelningens ansvar egentligen ser ut vad det gäller olycksfall och sjukvård i skogen. Man fann att det ligger på den enskilda hundägaren att själv ha med sig förstahjälpen-material när de arbetar med sin hund i skogen. Styrelsen konstaterade vidare att avdelningens ansvar bör hamna på att erbjuda sina medlemmar viss utbildning i lättare hundsjukvård/ vård i det vilda. Utbildningsansvarig berättade att hon redan hade haft en första diskussion med en veterinär om detta. Förslaget var att göra en informationsträff kring ämnet. Hon återkommer med mer information.

Styrelsen beslöt att det inte ska köpas in några förbandsväskor.

- Jaktansvarig informerade om situationen i landet vad gäller ammunition till våra prov. Han kunde också berätta att man vid de stora internationella proven mer och mer använder startpistoler vid sina prov. Han gissade att detta kan komma att gälla även i Sverige framgent.
- De två motionerna till fullmäktige diskuterades och styrelsen kom fram till att vi inte stödjer de två motionerna.

§ 60 Nästa möte

Nästa möte blir ett fysiskt, den 1 juni i Leksand.

Vid protokollet

.....
Gunilla Holm Nyberg, sekreterare

Justerat:

.....
Karin Wigert, mötesordförande

.....
Hans Westblad, justerare

Bilaga § 53 Skriftliga rapporter

Bilaga § 53

Rapporter inför mötet 8 maj 2023

Sekreteraren

Jag har äntligen fått tummen ur, så nu ligger en del av mina dokument på Teams, bl.a. Styrelsens ansvarsområden (Arbetsordningen). Kan konstatera att det nog behövs en uppstramning/sortering av de dokument som läggs ut, så att det blir tydliga kataloger och därmed lättare att hitta. (Kanske något för en utbildningsdag att diskutera?)

Våra nya styrelseuppgifter finns med i kommande nummer av Apportören. Kolla när du får den i brevlådan, så att det har blivit rätt. Några uppgifter hade jag inte fått klartecken på vid manusstopp, dessa får vi komplettera med i nästa nummer.

Jag har nu en medlemskatalog för kontroll av kursdeltagare/provdeltagare etc. (Den är från 30 april 2023, så det kan ju trilla in nya medlemmar efter den dagen.) Hör av er om ni behöver kolla av.

Inkomna skrivelser

Ingen post v. 15

14	010-306.1	Remiss gällande SKKs visionsarbete SKK 2030	Avd, Raskl, JiS
16	060-561	Auktorisation exteriördomare Martin Adner på nova scortia duck tolling retriever	
17	060-563	Beträffande CV för utländska exteriördomare	
17	015-123.2	SSRKs dispens att bedriva verksamhet under hundförbudstiden 1 mars-20 augusti	
17	035-380	International Working Test 2023, IWT	
17	070-260.1	Remiss - ansökan jaktprovdomare retriever, Pehr Söderman	

Kassören

1. Dagsläget är gott, allt är under kontroll.
Resultatet hittills i år är – 38 306 kr. Helt normalt då det hittills i år enbart har varit kostnader och inga intäkter.
Soliditeten är god för avdelningen drygt 300 000 kr på banken.
2. Avtalet med utställningsadministratören är ej påskrivet, väntar på ändringar i texten.
3. Har haft kontakt med Studieförbundet ang ”uppvisning för elever på jägarskolan”.
Dom är väldigt positiva, fått flera frågor från elever om detta och om hundar vid jakt.
Förslag på datum är 13 eller 14 juni.

13 juni är en tisdag och då kan vi disponera grillplatsen.

14 juni är en onsdag och då kan vi vara "tvungna" att hålla till Matsbrotjärn. Lite längre att bära grejor, samt lite trängre med parkering om det kommer många.

4. Viltfakturor

Har ännu inte fått faktura för

- inköp av vilt i Skåne

- Inköp av vilt till Tollarprovet (Fick ingen faktura för provet 2021 heller)

5. Jobbar med att få till viltspårkontots koppling till Stripe i samband med användandet av SKK Start.

Kommer även att bli ändringar för jaktprov vid övergång till SKK Start.

Viltspår

Spårsäsongen är igång så smått. Vi är i slutfasen av att gå i skarp läge med SKK START. Det är stripekontot för viltspår som ska bli klart. Agne och Gudrun håller på att fixa det. Sedan går vi över så att alla anmälningar till viltspårprov sker via SKK.START. Johanna på SKK får inget svar från Caroline Hagström, som ska skriva på kontraktet för användande, så det är också lite tråkigt att uppgörelsen mellan SKK och SSRK inte är påskriven. 12 hundar anmälda till avdelningsuttagningen till SSRK Viltspårmästerskap. Pinncupen har 18 anmälda. Det var olyckligt att SSRK Värmland la sin uttagning samma dag som cupen. Så de från Värmland som anmält sig drog tillbaka sina anmälningar.

Frysskåpet är på plats i Grycksbo.

Utställning

Allt rullar på med höstens utställning. Men tyvärr har vi svårt att hitta ringsekreterare som bor i Dalarna/närområdet.

Vi väntar på besked från dom två sista domarna till 2024, om dom vill komma till vårt vackra Dalarna

Jag har bokat in Malin Kångehåll som veterinär för att komma och avmaska våra utländska utställares hundar inför hemresan.

För 2025 väntar vi fortfarande på besked.

Utbildning

Sakta men säkert börjar jag komma in i ruljansen:)

Planerar att ha ett teamsmöte med instruktörerna i maj eller juni där vi lägger upp vilka kurser som ska gå under hösten.

Jag tänkte också kalla till en fysisk träff tidigt i höst med instruktörer. Finns det pengar att köpa fika för?

Jakt**GENOMFÖRT**

Teams träff – Fokus på Workingtest. 16 st deltagare från "hela landet" ...
Bra input och väl mottaget och uppskattat efteråt.

Funktionärsträff

Hade ett anförande om WT och hur det skiljer sig från tidigare år.
En bra träff överlag.
Panik ang ammunition i Sverige.

PLANERATÖppenträning 1. Lilltäkt

30 st anmälda. Arrangörerna (5 personer) har delat in detta i tre gruppen.
Fantastiskt gensvar.

Öppenträning 2. Västerfärnebo 13 maj 17 anmälda

Öppenträning 3. Smedjebacken 15 juni 5 anmälda

Öppen träning 4. Sånge 8 Juli (ej utlagd)

KM

Kommer att gå 3-4 Juni
Öppet KM dvs kan bli många.
Kommer att bli bra och spännande, en del "nytt kommer att testas"

LAG WT

11 Juni
Info och anmälan ute

EJ PLANERAT – frågeställning till styrelsen.

VI kommer att få besök av en B provsdomare i samband med Spånkorgscupen 1 juli.
Berth Nilsson.

Skall vi i samband med detta köra ett prov med "apporteringsprov"?

I våra grannländer så kör man detta som krav för att kunna starta på NKL B prov.

Kostnad 100 kr ?

Finansierar arvudet till Berth och stöttar avd/ spånkorg med mer intäkter ?